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Abstract (en)
The apparatus has a case held in a hand and comprising a hair removing unit for removing hair on the skin by plucking, and a driving unit for
driving the removing unit. The hair removing unit has a hair removing roller rotating around an axis parallel to the skin. A fan (17) e.g. squirrel cage
centrifugal fan, is driven by en electric motor for creating an air flow between an inlet opening of the case and an outlet opening of the case in the
direction of the skin. The fan comprises a volute (35) formed by internal surfaces of walls of the case.

Abstract (fr)
Appareil à épiler comportant un boîtier (1) destiné à être tenu à la main, comprenant des moyens d'épilation par arrachage des poils sur la peau
et des moyens d'entraînement des moyens d'épilation, ainsi qu'un ventilateur (17) entraîné par un moteur électrique (10) pour créer un flux d'air
entre une ouverture d'entrée (18) du boîtier et une ouverture de sortie (19) du boîtier orientée vers la peau. Selon l'invention, ledit ventilateur (17)
comporte une volute (35) formée au moins en partie en l'une des faces internes des parois du boîtier (1).
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